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ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς : Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας κ. Σκυλακάκη Θεόδωρο 

 

Θέμα: Τα χρονίζοντα προβλήματα των Δασικών Χαρτών στη Χαλκιδικής, χρήζουν άμεσης 
αντιμετώπισης. 
 

Κύριε Υπουργέ,  
 
Παρότι οι δασικοί χάρτες, αποτέλεσαν την αφορμή για την επίλυση προβλημάτων, τα οποία χρόνιζαν 
επί δεκαετίες, ενώ δημιουργήθηκαν προς όφελος της προστασίας του περιβάλλοντος και της 
οικονομικής ζωής της Χώρας, τελικά δεν διαφαίνεται από το αποτέλεσμα, ότι έχει επιτευχτεί ο  
επιθυμητός στόχος των νομοθετικών παρεμβάσεων.  
 
Ζητήματα, όπως η διαδικασία επιτάχυνσης των ενεργειών για απόδοση χαρακτήρα, όσον αφορά στους 
δασωμένους αγρούς, αλλά και το πρόβλημα των εκχερσωμένων πρώην δασικών εκτάσεων, οι οποίες 
καλλιεργούνται επί δεκαετίες, με αποκλειστικό σκοπό των βιοπορισμό γεωργών, αιωρούνται ακόμη, 
δημιουργώντας αφενός μεν, αλυσιδωτά προβλήματα στην παραγωγική διαδικασία του πρωτογενή 
τομέα, αφετέρου δε, ατέρμονη ταλαιπωρία και μεγάλες οικονομικές επιβαρύνσεις στους ίδιους τους 
αγρότες. 
 
Η αδυναμία ένταξης νέων αγροτών σε προγράμματα του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης & 
Τροφίμων, όπως για παράδειγμα το Πρόγραμμα Νέων Αγροτών, Τα Σχέδια Βελτίωσης, η πιστοποίηση 
βιολογικής καλλιέργειας, αλλά και η άρνηση ανανέωσης χορήγηση αδειών χρήσης νερού για 
αρδευτικούς σκοπούς, λόγω του χαρακτηρισμού των εκτάσεων ως δασικές, είναι μερικά από τα 
προβλήματα που ταλανίζουν τους πολίτες της Χαλκιδικής εδώ και χρόνια. 
 
Θα έπρεπε ήδη να έχουμε σχεδιάσει και δημιουργήσει, ένα ανθεκτικό και βιώσιμο περιβάλλον στον 
πρωτογενή τομέα, θωρακισμένο από οποιαδήποτε στρέβλωση και γραφειοκρατική αγκύλωση, με 
σκοπό να ανταγωνιστούμε επί ίσοις όροις, όμορες χώρες αλλά και χώρες της Ευρωπαϊκής Ένωσης, που 
έχουν επιλύσει ή δεν υφίστανται αντίστοιχα θέματα και παράγουν ομοειδή αγροτικά προϊόντα. Στην 
πραγματικότητα δεν μπορούμε να λέμε ότι είμαστε ανταγωνιστικοί σαν χώρα, όταν δεν μπορούμε να 
επιλύσουμε βασικά προβλήματα  που μπαίνουν εμπόδιο σε αναπτυξιακά προγράμματα εξέλιξης και 
εκσυγχρονισμού της αγροτικής παραγωγικής διαδικασίας. 
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Δεδομένου ότι η Πολιτεία θα πρέπει να είναι μόνιμος αρωγός του πρωτογενή τομέα, με ουσιαστικές 
και αναπτυξιακές παρεμβάσεις 
 
Δεδομένου ότι η Πολιτεία οφείλει να δημιουργεί συνθήκες για την αύξηση της ανθεκτικότητας και της 
ανταγωνιστικότητας του πρωτογενή τομέα 
 
Δεδομένου ότι η Πολιτεία πρέπει να δημιουργεί ενθαρρυντικές συνθήκες προσέλκυσης και όχι 
αποτροπής και απομάκρυνσης από οποιαδήποτε επαγγελματική δραστηριότητα 
 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. κ. Υπουργός  : 
 
1. Προτίθεστε να  καταθέσετε νομοθετική ρύθμιση και να προχωρήσετε σε οριζόντιες παρεμβάσεις 

για την επίλυση των προβλημάτων που έχουν προκύψει στο είδος χαρακτηρισμού της γης ; 

2. Προτίθεσθε να αναγνωρίσετε άμεσα όλες τις υπάρχουσες καλλιεργήσιμες εκτάσεις ως γεωργικές, 

με αποκλειστική χρήση την αγροτική εκμετάλλευση;  

3. Ποιος είναι ο προγραμματισμός σας για τις παραχωρήσεις που έγιναν από τα Δασαρχεία σε 

κατοίκους της περιοχής για γεωργική ή δενδροκομική καλλιέργεια και μετέπειτα απέκτησαν δασικό 

χαρακτήρα;  

4.Ποιο είναι το συγκεκριμένο πλάνο του Υπουργείου  για τους αγρούς που ήταν αγροί και μετέπειτα 

δασώθηκαν (δασωθέντες αγροί);  

5.Ποιος είναι ο προγραμματισμός σας για τις εκχερσώσεις που έγιναν και φυτεύτηκαν με 

ελαιόδεντρα και άλλα οπωροφόρα δέντρα;  

6.Τι προτίθεσθε να πράξετε με τα κληροτεμάχια που διανεμήθηκαν από τη διεύθυνση εποικισμού 

και απέκτησαν πολύ μετέπειτα δασικό χαρακτήρα; 

7. Πρόκειται να κάνετε αποδεκτές νομοθετικά ως γεωργικές, τις καλλιεργήσιμες εκτάσεις που 

δηλώνονται στον ΟΣΔΕ, στο Ε9 και στο Κτηματολόγιο και πληρώνεται ο ΕΝΦΙΑ; 

8. Τι σκοπεύετε να πράξετε με τις αιτήσεις εξαγοράς που κατατέθηκαν βάσει νόμου, ο οποίος στη 

συνέχεια κρίθηκε αντισυνταγματικός; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής Χαλκιδικής 

 

Πάνας Απόστολος 




